

Club Name: Happiness	اسم النادي: السعادة
<p>A brief Overview of the club: A group of university students interested in searching for, spreading and achieving happiness among university members and everyone around them in society, in cooperation with various institutions in the local community. Under the supervision of faculty members and cooperation with the Deanship of Student Affairs at the university</p>	<p>نبذة مختصرة عن النادي: مجموعة من طلبة الجامعة المهتمين بالبحث عن السعادة ونشرها وتحقيقها بين افراد الجامعة وجميع من حولهم بالمجتمع، بالتعاون مع المؤسسات المختلفة في المجتمع المحلي باشراف اعضاء هيئة التدريس والتعاون مع عمادة شؤون الطلبة في الجامعة.</p>
<p>1- Educating students about the importance of happiness and its connection to success and excellence. 2- Spreading happiness among students, the university and the local community through implementing various activities. 3- Spreading the culture of happiness by making others happy 4- Motivating and encouraging volunteers who want to volunteer to make others happy 5- Providing volunteer services that contribute to achieving happiness for those who lack it. 6- Launching initiatives in the field of happiness.</p>	<p>أهداف النادي: 1- توعية الطلاب باهمية السعادة وارتباطها بالنجاح والتميز. 2- نشر السعادة بين الطلاب وفي رحاب الجامعة والمجتمع المحلي من خلال تنفيذ أنشطة متنوعة. 3- نشر ثقافة السعادة من خلال اسعاد الآخرين 4- تحفيز وتشجيع المتطوعين الراغبين بالتطوع لاسعاد الآخرين 5- توفير خدمات تطوعية تساهم في تحقيق السعادة لمن يفتقدها. 6- اطلاق مبادرات في مجال السعادة.</p>
<p>Main task of the club: 1. Spreading the culture of happiness among students. 2. Instilling the responsibility of making others happy in the hearts of students. 3. Training students on methods of making themselves and others happy. 4. Educating students and members of the local community about the benefits and importance of happiness in life.</p>	<p>المهام الرئيسية للنادي : 1. نشر ثقافة السعادة بين الطلاب. 2. غرس مسؤولية اسعاد الآخرين في نفوس الطلاب. 3. تدريب الطلاب على اساليب اسعاد الذات والآخرين. 4. توعية الطلاب وافراد المجتمع المحلي بفوائد واهمية السعادة في الحياة.</p>
<p>Suggested Activities related to the nature of the club: 1-Holding an event (Be Happy) in cooperation with the Happiness Police 2- Holding happiness evenings during the month of Ramadan 3- Launching the "Akherkoum" competition during the month of Ramadan</p>	<p>أنشطة مقترحة من النادي بحسب طبيعته : 1- اقامة فعالية (كن سعيدا) بالتعاون مع شرطة السعادة 2- اقامة امسيات سعادة خلال شهر رمضان 3- اطلاق مسابقة (اخيركم) خلال شهر رمضان 4- التعاون مع مدرب معتمد لاقامة ورشلت تدريبية على السعادة 5- فعالية اسعاد اصحاب الهمم. 6- فعالية اسعاد مرضى السرطان</p>



4- Cooperating with a certified trainer to hold training workshops on happiness 5- The effectiveness of making people of determination happy. 6- The effectiveness of making cancer patients happy	
Comments or notes:	أية ملاحظات إضافية (إن وجدت)
Faculty member Al Ain: Dr. Azhar Shater Name and signature: Azhar Abu Dhabi: Name and signature:	عضو هيئة التدريس (ممثل النادي) مقر العين: د. أزهار الشاطر. الاسم والتوقيع: أزهار مقر أبو ظبي: د. نزار بطاينة الاسم والتوقيع: نزار
Student Affairs in charge Al Ain: Noora Al dahry Name and signature: Abu Dhabi: Name and signature:	الموظف المسؤول من عمادة شؤون الطلبة مقر العين: أ. نورة الظاهري الاسم والتوقيع: مقر أبو ظبي: الاسم والتوقيع: